Agrade Shanghai Company Limited 上海浩久实业发展有限公司

Booth No. D07 China / 中国



Agrade Shanghai Company Limited, founded in 2012, began in agricultural trade. Over a decade, it rapidly expanded fresh fruit sales to over ten major Chinese cities, covering key economic zones. Guided by ""Mutual Success, Shared Rewards"" among team, clients, and partners, Agrade Shanghai built a cohesive team. This drives progress in both supply chain and sales, enhancing reputation and building the brand. Quality-centric, its mature product lines gain steady market share through direct sourcing and source quality control. We believe a single fruit delivers genuine enjoyment of a better life. Finding beauty in simplicity, like life itself, Agrade Shanghai 's mission is: Making delicious fruit accessible to all!

上海浩久实业2012年创立于上海、初期即聚焦于农产品国际贸易。10多年来、公司在鲜果领域的业务发展迅速、销售版图扩展至全国十余个主要城市、基本覆盖经济发达地区以"相互成就,共享成果"为诉求,尤其注重与团队的相互成就,与内的相互成就,与伙伴的相互成就,逐渐形成一支有着共同理念的专业团队,并借此在供应链和市场销售端同时发力,提升产品美誉度,创立品牌。优质产品是永恒的载体。公司的几大产品线日益成熟,在相应市场的市占率稳步提高,得益于我们的初衷--坚持做一手货源,从源头把控品质,因为我们坚信:一颗水果,不仅仅打开味蕾,并能带来美好生活的真实感受。水果就像生活,普普通通才是幸福,平平常常即是美好。所以我们的事业目标是--美味水果吃得起!

AQINA PINEPAPPLE PEKOTI SDN. BHD. 亚齐纳水果有限公司

Booth No. C05 China/中国



Aqina began pineapple cultivation in 2004 with the high-demand N36 variety and, within two years, expanded exports to Iran, Turkey, Japan, and Korea. Known for reliable service and top-quality produce, we secured multiple tenders from the Malaysian Pineapple Industry Board (MPIB) as an MD2 seed supplier. In 2009, we transitioned our 200-acre farm from N36 to MD2 with the help of experts from the Philippines. In 2015, Aqina obtained the MyGAP certification, recognizing our commitment to sustainable farming, worker welfare, and food safety. With over a decade of success, Aqina has proven expertise in pineapple trade.

亚齐纳自2004年开始种植凤梨,初期选择当时市场需求极高的N36品种,并在短短两年内成功将新鲜凤梨出口至伊朗、土耳其、日本和韩国。凭借稳定的服务和优质的产品,Aqina多次中标马来西亚凤梨工业局(MPIB)项目,成为MD2凤梨种苗的供应商。2009年,在与菲律宾专家合作下,亚齐纳将原有的200英亩N36种植园全面转型为MD2种植园。2015年,亚齐纳获得马来西亚农业及农基工业部颁发的MyGAP(良好农业规范)认证,彰显我们在可持续农业、员工福利与食品安全方面的高度承诺。至今,亚齐纳已稳健经营凤梨贸易超过十年,充分展现出我们在凤梨产业的专业能力与丰富经验。

Bank of China, Guangzhou Baiyun Sub-branch 中国银行股份有限公司广州白云支行

Booth No. B25 China / 中国



We, Bank of China Limited Guangzhou Baiyun Sub-Branch, was established on February 28, 1991, We are the branch with the largest jurisdiction area and one of the largest scale among the twelve directly affiliated branches in Guangzhou. We have more than 500 employees on the job. Since its establishment 32 years ago, we has operated steadily, with the balance of non-performing loans kept within a relatively low range. It holds an advantageous position among sister banks and peers in the Guangzhou area. At present, relying on the rapidly developing Baiyun District, the scale of various businesses is constantly expanding. There are 22 business institutions within the jurisdiction, and the business area covers Guangzhou City and its surrounding areas.

中国银行股份有限公司广州白云支行成立于 1991年 2月 28日,直接隶属于中国银行广东省分行,是广州十二家直属支行中管辖区域最大、规模靠前的支行。拥有在职员工 500 多人。白云支行成立32年以来,经营稳健,目前正以经济迅速发展的白云区为依托,不断扩大各项业务的规模。在辖内设 22个营业机构,业务区域涵盖广州市及周边区域。一直以来,白云支行以"金融服务回报社会"为己任,不断完善服务系统,改进服务手段和方式,尤其以"文明优质服务"为经营理念,获得了社会各界的一致好评,我行辖内部室、网点曾多次被总行、省行评为"文明优质服务先进单位"、"精神文明建设工作先进单位"、"广东银行业文明规范服务示范单位"等。卫生行业作为我国十四五规划的重点发展行业,白云支行将一如既往秉承立行之本,切实为客户提供全方位的金融服务。

China Korla Fragrant Pear Association 巴音郭楞蒙古自治州库尔勒香梨协会

Booth No. B05 China / 中国



"Korla Fragrant Pear Association, established in 1994, is the core organization serving Xinjiang's Korla pear industry. It provides full-chain services covering cultivation, storage, logistics, brand protection, and market development. With over 400 registered members across the supply chain, the association: 1. Enhances product quality and brand image. 2. Safeguards producer/distributor interests. 3. Develops domestic and international markets. 4. Maintains industry order

Guided by local government, it bridges growers, businesses, and authorities while driving market-oriented reforms. Key initiatives include implementing industry standards, consolidating brand resources, and advancing specialized production zones. The association focuses on scientific cultivation, quality control, and integrated development (""industrial specialization, enterprise branding, market integration"") to strengthen Korla pears as Bayingol's leading agricultural product.

巴州库尔勒香梨协会成立于1994年6月,是库尔勒香梨产业的核心服务机构,覆盖种植、加工、物流、销售全产业链,服务400余家会员单位。协会以提升品质、保护品牌商标、拓展国内外市场为宗旨,通过制定标准、技术指导和维权打假推动产业发展。在政府指导下,协会发挥桥梁作用,连接政府、企业与果农,以标准化种植为基础,品质品牌为引领,强化产业链协同。通过推进"四化"建设(生产标准化、经营产业化、销售品牌化、服务社会化),构建"特色产业化-产业企业化-企业品牌化-品牌市场化"发展格局,着力建设香梨特色优势区,提升市场竞争力,促进农民增收,推动农业供给侧改革,巩固香梨产业主导地位,为农村经济发展和生态改善做出贡献。

Guangdong Hongsheng Agriculural Technology Co., Ltd. 广东宏升农业科技有限公司

Booth No. A27 China / 中国



Hongsheng Agricultural Group is a modern agricultural enterprise in China, integrating planting, processing, wholesale, and distribution into a full-industry chain system. Since its establishment in the early 1990s, the Group has been committed to the scaled and standardized development of the vegetable industry. It has built a national supply chain network with the Pearl River Delta region at its core, and now employs over 3,000 professionals across 8 subsidiaries. Among them, Yunnan Hongsheng has been recognized as a leading enterprise in Yunnan Province.

宏升农业集团是集种植、批发、加工、配送为一体的现代农业企业,自上世纪90年代初创立以来,始终致力于蔬菜产业的规模化、标准化发展,现已具备集种植、加工、批发、配送于一体的全产业链体系,建立以珠三角地区为核心、辐射全国的供应链网络,拥有超3000名专业员工和8家下属企业;其中,云南宏升被评为云南省龙头企业。截至2025年,宏升在云南、宁夏、河南等重要农业产区,自营种植基地面积超15000亩;在湖北、河南、宁夏、云南、甘肃、河北、广东等省份地区,长期合作的种植基地面积超25000亩;为布在云南、宁夏、河南、广东四省的10个现代化加工配送中心,蔬菜日均处理量高达5000吨/天。凭借严格的品质管控和规模化运营优势,宏升持续为餐饮企业。商超及家庭消费者提供安全、新鲜、稳定的蔬菜供应。

Guangzhou Baiyun District Songzhou Bailv Vegetable Business Department 广州市白云区松洲百绿蔬菜经营部

Booth No. D06 China/中国

Guangzhou Baiyun District Songzhou Bailv Vegetable Business Department has been specializing in high-quality vegetables for hotels for over 20 years and owns a professional planting base.

本公司经营各类酒店精品菜20余年,有专业的种植基地。

Guangzhou Fulin Agriculture Co., Ltd. 广东富霖农业有限公司

Booth No. C26 China / 中国



Founded in 2017, Fulin Agriculture has emerged as a well-known enterprise in China's vegetable industry, deeply cultivating the entire industrial chain of flowering cabbage with renowned excellence in quality and service. Under the strategic leadership of Chairwoman Chen Xiaoyan, after eight years of steady development, the company has built a vast industrial landscape: it has established 20 professional sales outlets and deployed over 50,000 mu of standardized planting bases nationwide, forming a large-scale production advantage. The company has established a diversified vegetable planting system, specializing in over ten high-quality varieties including flowering cabbage, vegetable seedlings, green heart cabbage, mustard greens, Chinese kale, and Chinese broccoli.

Guangzhou Gangxiao Agricultural Products Co., Ltd. 广州市刚晓农产品有限公司

Booth No. D03 China/中国

Guangzhou Gangxiao Agricultural Products Co., Ltd. was established in 2017 and is located at A31, Fine Zone, Guangzhou Jiangnan Fruit and Vegetable Wholesale Market, No. 926 Zengcha Road, Baiyun District, Guangzhou. The company mainly engages in the cultivation, wholesale, and retail of fresh vegetables; Edible mushroom cultivation and sales, etc.

广州市刚晓农产品有限公司成立于2017年,位于广州市白云区增槎路926号广州江南果菜批发市场精品区A31档,主要经营新鲜蔬菜种植、批发和零售;食用菌种植和销售等。

Guangzhou Huasheng Fresh Fruit Trading CO., Ltd. 广州华盛鲜果贸易有限公司

Booth No. C01 China/中国



Guangzhou Huasheng Fresh Co.,Ltd. is an importer, wholeseller and distuibutor in Guangzhou Market, with more than 30 years' working experience in the fruit industry. We have been importing fruits from Chile, Peru, South Africa and Austraila directly for 8 years. Season 2025, we have handled more then 2000 containers of fruit, such as cherry, grapes, stone fruit, blueberry, apple, kiwi, citrus, etc. We have been very competitive in our sales result each season, and have been developing well.

我公司广州华盛鲜果贸易有限公司是广州市场上的进口商、批发商和分销商,拥有超过30年的水果行业从业经验。 我们直接从智利、秘鲁、南非和澳大利亚进口水果已有8年之久,在2025年这个季度,我们已经处理了超过2000个集装箱的水果,种类包括樱桃、葡萄、核果、蓝莓、苹果、猕猴桃、柑橘等。 我们每个季度的销售业绩都非常有竞争力,并且发展良好。

Guangzhou Jin Guangxin Fruit Industry Co., Ltd 广州市金广信果业有限公司

Booth No. C21 China/中国



Guangzhou Jinguangxin Fruit Industry Co., Ltd. It is an agricultural and sideline product trading company that mainly responds to local agricultural batch docking. It is a member unit of the Kuerle Fragrant Pear Association in Bazhou and owns its own brands such as Jinguangxin, Zhenguohui, and Heshun Fruit. Jin Guangxin is based in Guangzhou and has a history of over 30 years in fruit wholesale operations. Relying on the Jiangnan Fruit and Vegetable Wholesale Market in Guangzhou, we have organized a high-quality and affordable fruit supply market from the place of origin to wholesale to various parts of the country, gradually forming an industrial chain that integrates procurement, warehousing, packaging, and sales.

广州市金广信果业有限公司,是一家响应各地以农批对接为主的农副产品贸易公司,是巴州库尔勒香梨协会理事单位,旗下拥有金广信,珍果荟,和顺果品等自有品牌。金广信立足于广州市,已拥有30年多年果批经营历史。依托广州市江南蔬果批发市场,从产地组织质优价廉的果品供应市场,批发到全国各地,逐步形成了收购、仓储、包装、销售为一体的产业链。我司坚持以专业化、规模化、品牌化"经营理念,从产地到市场不断开拓良好的合作关系,以求共同发展,合作共赢!

Guangzhou Jinbiyuan Vegetable Wholesale Co., Ltd. 广州金碧园蔬菜批发有限公司

Booth No. D15 China / 中国

Guangzhou Jinbiyuan Vegetable Wholesale Co., Ltd. was established in 2023 and is located at No. 926 Zengcha Road, Baiyun District, Guangzhou. It is situated on the third floor of Building AB, Block A, Vegetable Market A19, Jiangnan Fruit and Vegetable Wholesale Market. The company's business scope includes vegetable cultivation, wholesale and retail, as well as the production, sales, processing, transportation, storage, and other aspects of agricultural products.

广州金碧园蔬菜批发有限公司成立于2023年,位于广州市白云区增槎路926号广州江南果菜批发市场AB栋三楼A区菜场A19档,经营范围包括蔬菜种植、批发和零售和农产品的生产、销售、加工、运输、贮藏等。

Guangzhou Longyuan Fruit Co., Ltd. 广州市龙源果业有限公司

Booth No. D13 China / 中国

Guangzhou Longyuan Fruit Co., Ltd. was established in 2007 and is located at No. 926 Zengcha Road, Baiyun District, Guangzhou. It is situated at No. 11 Guoshi Road, Guangzhou Jiangnan Fruit and Vegetable Wholesale Market and mainly engages in wholesale and retail of fruits.

广州市龙源果品有限公司成立于2007年,位于广州市白云区增槎路926号广州江南果菜批发市场水果十马路11档,主要经营水果批发和零售等业务。

Guangzhou Minsen Agricultural Products Co., Ltd. 广州闽森农产品有限公司

Booth No. D05 China / 中国

Guangzhou Baiyun District Songzhou Mindong Jiansheng Edible Fungi Wholesale Store was established in 2007. It is located at Stall A32, Premium Zone, Guangzhou Jiangnan Fruit and Vegetable Wholesale Market, No. 926, Zengcha Road, Baiyun District, Guangzhou. Its main business scope includes wholesale and retail of vegetables.

广州市白云区松洲闽东健生食用菌批发行成立于2007年,位于广州市白云区增槎路926号广州江南果菜批发市场精品区A32档,主要经营范围为蔬菜批发和零售等。

Guangzhou Yangyang Agriculture Co., Ltd. 广州杨洋农业有限公司

Booth No. C18 China / 中国



Founded in 2018, Guangzhou Yangyang Agricultural Co., Ltd. builds on more than 20 years of experience at Guangzhou Jiangnan Market. The company focuses on the wholesale of premium greenhouse watermelon varieties such as Meidu, Ganmei, Texiaofeng, and Shuaitong.

It offers a one-stop service from farm to market, winning industry recognition for integrity and quality. Yangyang operates a total of 12 stalls across Guangzhou, Changsha, Dongguan, and Xi'an, with over 2,300 m² in total space. Annual sales exceed 6,000 truckloads, with revenues in the hundreds of millions of RMB.

Its distribution network covers nearly 90 major cities in China and supplies close to 2,000 supermarket stores daily. Key retail partners include Walmart, Sam's Club, Jusco, Ito Yokado, Auchan, Metro, CR Vanguard, Rainbow

广州杨洋农业有限公司正式成立于2018年,杨洋个体户在广州江南市场经营20多年,主要经营大棚美都、甘美、特小凤、帅童西瓜批发。在产地种植到市场销售、到渠道平台一站式服务广大瓜农和采购客商。公司以诚信、实力和产品质量获得业界的认可。

目前在广州江南市场拥有4个档口,占地面积1200平方米、长沙红星全球农批中心市场拥有4个档口,占地面积500平方米、东莞水果街恩果批发市场拥有2个档口、占地面积300平方米。西安雨润市场拥有2个档口,占地面积300平方米。年销售达到6000车次以上,年营业额上亿,成为多个市场的的单品王。

业务覆盖近包括北京、上海、广州、深圳、南京、杭州、厦门、福州、合肥、武汉、长沙、南昌、南宁、成都、重庆、郑州、西安、天津、沈阳等近90个大中城市。杨洋农业是沃尔玛、山姆、吉之岛、伊藤洋华堂、欧尚、麦德龙、华润万家、天虹、乐购、易初莲花等大型连锁超市的主要合作伙伴。每天同步配送近2000家超市门店,为近100万消费者供应新水果,带动果农共同发展。

Guangzhou Yongwei Changsheng Trading Co., Ltd. 广州永威昌盛贸易有限公司

Booth No. B01 China / 中国



广州永咸昌盛贸易有限公司

Yongwei Company was founded in 2017. It is an import and export trade enterprise integrating fruit purchasing, transportation, processing and sales.

The company's headquarters is located in Guangzhou Jiangnan Fruit and Vegetable Wholesale Market, and it is a member of the Imported Fruit Chamber of Commerce of Baiyun District, Guangzhou. Its main business covers various fruits including cherries, kiwis, oranges, grapes, pomelos, plums, etc.

With rich industry experience, Yongwei Company is based on market demand, empowers the integration of import fruit production, supply and sales, and is committed to introducing high-quality fruits from the Americas and Oceania into the domestic market, benefiting thousands of households.

永威公司成立于2017年,是一家综合果品收购、运输、加工、销售的进出口贸易企业。公司总部位于广州江南果菜批发市场,系广州市白云区进口水果商会会员之一,主要经营果品种类包括:车厘子、奇异果、橙、提子、柚子、李子等。永威公司凭借丰富行业经验,立足市场需求,赋能进口水果产供销一体化,致力于将美洲、大洋洲高质量水果引进国内销售,惠及千家万户。广州杨洋农业有限公司正式成立于2018年,杨洋个体户在广州江南市场经营20多年,主要经营大棚美都、甘美、特小凤、帅童西瓜批发。在产地种植到市场销售、到渠道平台一站式服务广大瓜农和采购客商。公司以诚信、实力和产品质量获得业界的认可。

目前在广州江南市场拥有4个档口,占地面积1200平方米、长沙红星全球农批中心市场拥有4个档口,占地面积500平方米、东莞水果街恩果批发市场拥有2个档口、占地面积300平方米。西安雨润市场拥有2个档口,占地面积300平方米。年销售达到6000车次以上,年营业额上亿,成为多个市场的的单品王。

业务覆盖近包括北京、上海、广州、深圳、南京、杭州、厦门、福州、合肥、武汉、长沙、南昌、南宁、成都、重庆、郑州、西安、天津、沈阳等近90个大中城市。杨洋农业是沃尔玛、山姆、吉之岛、伊藤洋华堂、欧尚、麦德龙、华润万家、天虹、乐购、易初莲花等大型连锁超市的主要合作伙伴。每天同步配送近2000家超市门店,为近100万消费者供应新水果,带动果农共同发展。

Guangzhou Yushufang Agricultural Development Co., Ltd. 广州御蔬坊农业发展有限公司

Booth No. D16 China / 中国

Guangzhou Yushufang Agricultural Development Co., Ltd. was established in 2023 and is located at A136, Guangzhou Jiangnan Fruit and Vegetable Wholesale Market, No. 926 Zengcha Road, Baiyun District, Guangzhou. Its main business scope includes fresh vegetable cultivation, wholesale, and retail; Production, sales, processing, transportation, storage, and other related services of agricultural products.

广州御蔬坊农业发展有限公司成立于2023年,位于广州市白云区增槎路926号广州江南果菜批发市场A136档,主要经营范围为新鲜蔬菜种植、批发和零售;农产品的生产、销售、加工、运输、贮藏及其他相关服务等。

Guangzhou Zang Jing Trading Company Limited 广州藏井商贸有限公司

Booth No. D17 China / 中国

Guangdong Zangjing Trading Co., Ltd. promotes natural healthy lifestyles, seeking primitive nutritious mushrooms. As a "second-generation mushroom practitioner," we inherit elders' reverence for forests and strict quality standards, striving to build a century-old enterprise. Our products, from Sichuan Tibetan areas and Yunnan-Guizhou-Sichuan mountains, include matsutake, truffles, etc., gifts of nature. "Live with mushrooms, nourish life with fungi."

公司 秉 承 传 递 自 然 健 康 生 活 方 式,寻 觅 原 始 营 养 菌 菇!作 为 一 名 " 菇 二 代 ",延 续 着 父 辈 对 原 始 森 林 的 敬 畏 和 对 产 品 品 质 的 严 苛 要 求 , 致 力 于 把 藏 井 打 造 成 百 年 企 业!用心感受生活,用情丰富餐桌,布一道菜肴,享健康美味人生!

我们的产品大部分来源于四川藏区、云贵川山区,松茸、黑松露、虫草、黑虎掌、牛肝菌等野生菌菇类,取天地之精华,享自然之馈赠,神秘巍峨的大山赋予我们更多对产品的崇敬和对生命的敬畏!菇目一世,荫养人牛!

Guizhou Jiangnan 贵州江楠农业科技开发有限公司

Booth No. B15 China/中国



Guizhou Jiangnan is the Southwest hub of Guangzhou Jiangnan Group, with nearly RMB 500 million invested to build the "Yue-Qian Collaborative Agricultural Demonstration Park." It covers the full agricultural chain—seedling, planting, sorting, processing, storage, logistics, and market sales—promoting high-quality development of Weining's specialty agriculture.

Its logistics park spans over 420,000 m², featuring 428 wholesale stalls and an annual transaction volume of 300,000 tons. It includes a courier hub used by JD, ZTO, YTO, and others, handling over 36,000 tons of parcels yearly. Supporting facilities include ice production, plastic crate, and foam box factories.

In planting, the company runs 57,000 m² of modern greenhouses with an annual seedling capacity of 300 million.

贵州江楠公司是广州江楠集团在西南地区重要的战略支点,累积投资近5亿元,重点打造"粤黔协作共建农业合作示范园",打通从蔬菜育苗、基地种植到分选、加工、仓储、物流、市场销售等全产业链条,助力高原特色农业产业高质量发展,推动威宁农特产品实现标准化生产、品牌化运营、国家化贸易升级。

- 1、物流园板块总占地面积为420669.51m²,总建筑面积为149771.37m²,有蔬菜交易区、果品交易区、粮油干品区及水产区。物流园兼具销地市场与产地市场功能,销地主要发往广东、四川、云南、重庆等地,产地主要服务威宁及周边县市区。市场共有档口428个,已出租300个,出租率为70%,涵盖水果、蔬菜、副食、粮油、干调、冻品、水产等批发业态,满足广大客商一站式采购需求,商家年交易量约30万吨,年交易额约20亿元。物流园已筹建并运营威宁快递物流共配中心,建筑面积15695.2㎡。目前由中通、圆通、韵达、极兔、京东等5家快递公司入驻,已实现整合威宁县约80%以上的快递资源,快递年吞吐量约3.6万吨。物流园已投入运营年产能4万吨碎冰及900万只冰瓶的制冰厂、年产能100万套蔬菜筐的胶框厂及年产能600万套泡沫箱的泡沫箱厂。目前物流园业务涵盖果蔬批发市场、冷链加工仓储、快递物流及包装材料生产及销售业务,已形成了较为完整的农产品全链条产业布局。
- 2、育苗种植板块。为带动威宁蔬菜产业发展,江楠公司布局蔬菜育苗及基地种植板块,建设运营现代化蔬菜育苗大棚5.7万平方米,年育苗能力达3亿株,可满足12万亩蔬菜种植需求。在用工旺季江楠公司可带动就业2万多人。

GuiZhou ShouYang Agricultural Product Co., Ltd. 贵州首杨农产品有限公司

Booth No. C22 & C24 China / 中国



The company has established 11 wholesale centers nationwide, with over 400 chain specialty stores, serving more than 500 supermarkets. We maintain close cooperation with Yonghui Superstores, RT-Mart, Beijing Hualian Group, Bailun Group, Parkson, Suning.com, Xingmate, Tianhe Supermarket, Xingli Mart, and China Resources Ole. The presence of Shouyang Fruit can be found in provinces and cities such as Guiyang, Chengdu, Chongqing, Beijing, Guangzhou, Xi'an, Jiaxing, Lanzhou, Yinchuan, Kunming, Nanning, and Hainan. With the expansion of Shouyang personnel, our fruit procurement has spread to Southeast Asia, Europe, America, and Latin America, among other countries.

公司在全国目前设立了11个批发中心,400多家连锁专卖店,服务于500多家商超,与永辉超市、大润发、北京华联、百伦百货、百盛超市、苏宁易购、兴玛特、天和超市、星力超市、华润 Ole等都有密切合作。

在贵阳、成都、重庆、北京、广州、西安、嘉兴、兰州、银川、昆明、南宁、海南等省市都有首杨水果的身影,我们水果采购业务的触角远涉重洋,首杨人的足迹遍布东南亚、欧洲、美洲等国家和地区。

设有广州办事处、泰国办事处、越南办事处、国际贸易部、基地事业部等五个采购部门,产品覆盖国内外众多高品质水果,以及消费者喜爱的特色精品水果。

Joy Wing Mau Fruit Technologies Corporation Limited 鑫荣懋果业科技集团股份有限公司

Booth No. B19 China / 中国



Joy Wing Mau Fruit Technologies Corporation Limited is a long-time leading enterprise focusing on fruit industry and a platform enterprise that links global core fruit resources and provides all-channel professional services. Ever since its establishment in 1998, JWM has been practicing the mission of "Better Fruit, Better Life" and the value of "kindness". It is committed to providing comprehensive solutions for customer needs and promoting the sustainable development of fruit industry. Its business covers all the four major parts of fruit industry chain variety importation and large-scale planting, supply chain service, all-channel distribution, as well as variety development and brand marketing. Over the years, JWM has been selected as National Flagship Company of Agriculture Industries.

鑫荣懋果业科技集团股份有限公司成立于1998年,是一家长期聚焦于水果领域的龙头企业,是链接全球核心水果资源、提供全渠道专业服务的平台型企业。集团成立以来一直以消费者乐享水果生活、推动中国果业可持续发展为己任,践行"水果让生活更健康"的使命。业务范围涵盖水果领域四大板块——品种引进和授权种植、专业供应链服务、全渠道分销、产品开发和品牌营销。2021年鑫荣懋营收过百亿,是农业产业化国家重点龙头企业、农业产业化头部企业100强、改革开放40周年广东省优秀企业、中国果蔬行业头部企业、中国卓越管理公司。

Kun Peng Fruit Trading (Guangzhou) Ltd. 鲲鹏果品贸易(广州)有限公司

Booth No. B11 China / 中国



Kun Peng Fruit Trade ing Ltd. is located in the fruit import sector of the JiangNan Wholesale Market. In the progress of more than 30 years fruit business, KunPeng has been able to play at the forefront of import fruit wholesales, we start from scratch, variety of fruits from single to diversification, type of cooperations from wholesales to combination with importers, Now the cooperative importers covers Chile, Peru, Australia, the United States, South Africa and other countries. Our customers cover the first and second tier wholesalers in China, also offline supermarket retail and online e-commerce platform. Our experienced sales team not only can accurately well know the daily market fluctuations, but also can understand the preferences of buyers form all over the country.

鲲鹏果品贸易有限公司位于广州江南果菜批发市场-水果进口交易区。在超过30年的水果生涯中,我们一直处在进口水果销售最前线,公司从零开始,销售产品从单一到多元化,合作类型从批发销售到与进口相结合,现合作供应商涵盖了智利,秘鲁,澳洲,美国,南非等国家。我们国内客户涵盖了全国各一线二线批发商,线下商超零售以及线上电商平台。我们拥有经验丰富的销售团队,不仅能精确的掌握每天市场上的行情波动,而且可以准确地了解来自全国各地买家的喜好,我们对客户的精准定位能够使来自全球的水果可以更快找到合适的买家。

LAIYANG JUNJIE FOODSTUFF CO., LTD 莱阳俊杰食品有限公司

Booth No. C16 China/中国



Laiyang Junjie Food Co., Ltd. is located in Laiyang City, Shandong Province. The company was established in August 2001 with a registered capital of 8.3243 million yuan. At present, the company has registered the ""Jieji"" brand and it has been rated as a well-known trademark in Shandong Province. The company produces approximately 40,000 tons of fruits annually, mainly apples, pears, etc. About 30% of its products are exported and 70% are sold domestically, enjoying a high reputation. At present, three offices have been established in China, namely in Shanghai, Guangzhou and Qingdao. We are also committed to importing fruits such as cherries, grapes, oranges and so on. We maintain cooperative relationships with suppliers from more than ten countries including Chile, Egypt and South Africa.

莱阳俊杰食品有限公司位于山东省莱阳市,公司建于2001年8月,注册资金832.43万元。是从事水果种植、收购、水果保鲜、加工,自营出口和销售服务的纵向一体化企业。

目前公司已注册"杰记"品牌,并被评为山东省著名商标。公司年产水果(主要是苹果、梨等)大约4万吨,产品30%外销,70%内销,享有较高声誉。目前在国内设立了上海、广州、青岛3个办事处。

我们还致力于进口水果,如车厘子、葡萄、橙子等水果,与智利、埃及、南非等十多个国家的供应商保持着合作的关系,多年来我们建立了长期的合作关系。

Lvhe (Green River) Edible Mushroom Wholesale Center, Songzhou, Baiyun District, Guangzhou 广州市白云区松洲绿河食用菌批发行

Booth No. D02 China / 中国

Songzhou Green River Edible Fungi Wholesale Store was established in 2008 in Baiyun District, Guangzhou. It is located at No. 926 Zengcha Road, Baiyun District, Guangzhou, at the boutique A9 stall of Guangzhou Jiangnan Fruit and Vegetable Wholesale Market, mainly engaged in vegetable wholesale and retail.

广州市白云区松洲绿河食用菌批发行成立于2008年,位于广州市白云区增槎路926号广州江南果菜批发市场精品A9档,主要经营蔬菜批发和零售。

Reemoon Technology Co., Ltd. 绿萌科技股份有限公司

Booth No. A11 China / 中国



Reemoon applies advanced technologies such as artificial intelligence, external blemish vision system, hyperspectrum, and big data to provide global customers with leading personalized solutions and services for intelligent equipment for post-harvest processing of fruits and vegetables. Excellent sorting accuracy, high efficiency and stable performance can help customers significantly reduce cost and enhance the value of fruit and vegetable produce.

绿萌是排行亚洲第一、世界第三的果蔬采后处理 (清洗、保鲜、分级、包装) 装备服务商,被认定为国家重点"小巨人"企业、国家企业技术中心。

长期与中国科学院微电子研究所合作,在全球设立了六大产品研发中心(新西兰、西班牙、智利、北京等),拥有六家海外子公司。主导产品占有国内70%市场份额,出口美国、西班牙等32个国家,被邓秀新院士评价为"我国农机领域唯一能够参与国际竞争并取得领先优势、实现规模化出口的成果",荣获江西省科技进步奖一等奖。

公司致力干成为全球领先的果蔬采后装备整体解决服务商。

Riverking(Shanghai) Agricultural Technology Development Co., Ltd 煜谦(上海)农业科技发展有限公司

Booth No. TBC China / 中国



Shanghai Yuqian was founded in 2003, and for the past two decades, it has been built on the foundation of integrity. With a dream of connecting the world, it has deeply cultivated the fruit industry, always adhering to its mission of "Enriching consumers' lives and creating value for growers". Driven by the humble beginnings of a fruit person - "Pursuing hardships with perseverance, embracing innovation, being honest and professional, and cocreating and sharing together" - Yuqian has established fruit bases and packaging factories in over 100 countries and regions around the world, including Southeast Asia, South America, North America, Australia and New Zealand. Africa, etc.

上海煜谦成立于2003年,二十年来,诚信为本,怀揣链接世界的梦想,深耕水果领域,始终以"为消费者丰富生活,为种植者创造价值"为使命,以水果人的朴素初心——"艰苦奋斗、创新进取、诚信专业、共创共享"为核心驱动力,在东南亚、南美、北美、澳新、非洲等国内外100多个国家地区创立水果基地和包装厂,获得全球源头优质果源,同时布局至全国各地主要批发市场,自建各区域分销冷链物流中心,打通全渠道销售链路,夯实批发散货的行业龙头势能。与此同时,煜谦更深入产地参与种植和研发,投资农业科技,研发优化品种,联农带农,力求与中国农业共成长。煜谦的这20年,是与消费者共同成长的20年也是煜谦以诚为本,开枝散叶的20年——烬谦人追求扎根中国,触达世界,成为业务遍布全球的水果供应链专家和农业科技公司。

Run Lu Quality Agricultural Products Co., Ltd. 广州润绿农业产品有限公司

Booth No. C27 China / 中国



RUN LU QUALITY AGRICUITURAI PRODUCTS CO.,LTD· Date of Establishment:April 22,2016·Registered Address:Stalls 92 & 93, Vegetable Market(Area A),3rd Floor, Block AB, Guangzhou Jiangnan Fruit & Vegetable Wholesale Market, Guangqing Highway, Chalong, Shijing, Baiyun District, Guangzhou, China ·Legal Representative:Liang Wei·Business Scope: Retail and wholesale of edible agricultural products. ·Primary processing of edible agricultural products. ·Retail and wholesale of fresh vegetables

广州润绿农业产品有限公司成立于2016年04月22日,注册地位于广州市白云区石井槎龙广清公路边广州江南 果菜批发市场 AB栋三楼A区菜场92、93档,法定代表人为梁伟。经营范围包括食用农产品零售;食用农产品批 发;食用农产品初加工;新鲜蔬菜零售;新鲜蔬菜批发。

Runtailong Agriculture 梅州市润泰降农业发展有限公司

Booth No. D01 China / 中国

梅州市润泰隆农业发展有限公司成立于2021年03月11日,注册地位于梅州市梅县区隆文镇村东村金昔30号,法定代表人为赖国樑。经营范围包括许可项目:食品经营;水产养殖;动物饲养;一般项目:蔬菜种植;水果种植;销售:食用农产品、化肥、包装材料及制品;食用农产品初加工;互联网销售(除销售需要许可的商品)。

Shanghai Haoyuan Food Co., Ltd 上海豪远食品有限公司

Booth No. B03 China / 中国



Founded 2011 in Shanghai by Jiang Zhongjie (fruit industry veteran since 1996). Operates full-chain: cultivation, trade, sales, service.2022: ¥80M investment in 750-acre (121ha) Jianshui blueberry plantation; scientific management ensures quality. Core brand ""Haoyuan Nezha"" blueberries: top 3 sales in China, nationwide coverage. Sales network: Yangtze River Delta hubs (e.g., Shanghai, Hangzhou, Jiaxing); 2024 Kunming Haiguangxing investment boosts Southwest China presence. Partners: Hangzhou Yeshi, Jieji Fruit; supports international brands via distribution/market access. 2018 revenue: ¥1 billion; rapid growth sustained. Philosophy: product-centric; ""Not profit, but integrity, brings true benefit." Aims: Industry benchmark for social valupublic well-being.

上海豪远食品有限公司成立于2011年,坐落于上海,是一家在水果行业深耕积淀、综合实力强劲的标杆企业。公司以水果种植基地运营、市场投资及进出口水果贸易为核心业务,构建起从源头种植到终端销售的全产业链体系,形成"种植-贸易-销售-服务"高效协同的产业生态。

发展规模与布局

- 销售网络: 以上海市场为起点,辐射至嘉兴、杭州、金华、无锡等重点批发市场,且在上述区域均设有直营销售公司;国内一二线城市全面布局分销商,构建起覆盖广泛、渗透深入的立体化渠道网络。
- 种植基地: 2022年在云南建水建成750亩规模化蓝莓种植基地,总投资约8000万元,凭借科学种植与精细化管理,为高品质鲜果的稳定供应奠定坚实根基。
- 市场投资: 2024年战略入股昆明海广兴市场,进一步完善西南地区市场布局,强化区域辐射能力,为产业链协同发展注入新动能。

品牌与合作

- 旗下核心品牌"豪远哪吒"蓝莓,以极致品质与市场认可度稳居全国前三甲,由公司自主运营销售,产品覆盖全国主流市场,成为行业内极具影响力的蓝莓品牌。
- 渠道合作多元深化: 除传统批发市场渠道外,与杭州叶氏、杰记水果、鲜果壹号、鲜力达等知名水果连锁企业及大型批发直营店建立长期稳定合作,提供专业高效的鲜果配送服务;同时依托深厚的行业信用、雄厚的资金实力、完善的渠道布局及标准化仓储物流体系,与多个国际品牌深度协同,助力优化其在国内的市场结构与渠道渗透。

经营成果与理念

公司创始人蒋忠杰先生自1996年投身水果行业,深耕20余年,以对鲜果品质的极致追求与行业趋势的深刻洞察,引领企业稳健成长。2018年公司年营业额突破10亿元,目前仍保持高速增长态势,持续领跑行业发展。豪远始终坚守"以产品为中心"的核心原则,致力于为客户提供超越期待的产品与服务。秉承"不以见利为利,以诚为利"的经营哲学,力求成为一家为社会创造持续价值、为大众提升生活幸福感的标杆企业。

Shanghai Junli International Trading Co.,Ltd 上海均礼国际贸易有限公司

Booth No. C17 China / 中国



Junli was founded in 2013 and is headquartered at the Huizhan Market in Shanghai. Specializing in the wholesale and retail of imported fruits, the company operates stalls in major fruit markets across Shanghai, Guangzhou, Jiaxing, Zhengzhou, Beijing, and other locations. With exceptional supply advantages and flexible sourcing capabilities, Junli has established a strong presence in the industry.

均礼成立于2013年,总部位于上海辉展果蔬市场,专注进口水果的批发贸易以及零售,在上海/广州/嘉兴/郑州/ 北京等水果市场均有经营档口,有着超强的供货优势和灵活的拿货能力。

Shanghai Linnong Fruit and Vegetable Co., Ltd 上海琳农果蔬有限公司

Booth No. D08 China / 中国



We are committed to wholesale of domestically imported high-quality fruits.

我们致力于国产进口精品水果批发。

Shanghai Tongliang Trading Co., Ltd. 上海同梁果品贸易有限公司

Booth No. D14 China / 中国



上海同梁果品贸易有限公司是立足上海、服务长三角的专业水果供应商。公司深耕国产精品水果与高端进口水果领域,是集批发与配送于一体的综合服务商。核心业务: 为酒店餐饮、水果门店、企事业单位等客户提供专业的水果批发与配送服务。实力保障: 在上海西郊国际、辉展、江杨市场等主要批发市场拥有自营门店,并拥有专职的原产地采购团队和专业质检人员,严格把控品质与价格。核心优势: 产地直采,品质可靠,价格优势,配送高效。企业宗旨: 创新发展,提供卓越服务与优质产品,致力于为客户创造价值,实现客户、公司、员工的 共赢。

Shanghai Xiling International Trade Co., Ltd. 上海汐柠国际贸易有限公司

Booth No. D12 China / 中国



Shanghai Xiling International Trade Co., Ltd. was established in 2014 and is headquartered in Shanghai, China. It focuses on global fruit import and export trade.

上海汐柠国际贸易有限公司成立于2014年,总部位于中国上海,专注于全球水果进出口贸易。

Shanghai Yonghe Packing & Printing Co., Ltd. 上海永合包装彩印有限公司

Booth No. B27 China / 中国



Shanghai Yonghe Packing & Printing Co..Ltd., established in Shanghai on April 4, 1994, operates from a 7,000+ sqm facility with over 40 employees. We are a specialized shareholding enterprise focused on mid-to-highend color printing for packaging boxes, gift items, cartons, brochures, manuals, labels, and other promotional materials, supported by our own standard printing factory.

Since inception, Yonghe Packaging has pursued the goal of becoming a professional, modern printing enterprise, committed to the mission of advancing China's printing industry. Guided by the principle of ""Quality as the Foundation, Integrity as the Principle, and the Customer as Supreme," we have successfully executed large-scale printing projects for leading domestic and international clients in sectors such as food (e.g., Bright Dairy, Dole Food) and medical supplies, achieving significant social and economic impact while building unique competitive strengths.

Our management adheres to modern, quality-focused principles and the spirit of ""Efficiency, Unity, Integrity, and Pragmatism." We prioritize cultivating a highly skilled, specialized, and knowledgeable team to deliver timely, superior service.

Leveraging efficient production, uncompromising product quality, and excellent after-sales support, Yonghe Packaging is a dedicated player in the printing sector. We continuously adapt to market changes and enhance our products, services, and management to strive towards becoming a first-class printing enterprise. Our aim is to provide premium services to our clients and contribute meaningfully to the Chinese printing industry.

上海永合包装彩印有限公司于1994年4月4日在上海注册成立,公司面积7000余平,拥有员工40余人,是一家专门从事各种包装盒、礼袋、礼盒、彩箱、纸箱、宣传册、说明书、不干胶、等中高档彩色印刷的股份制企业,并且拥有一家标准印刷工厂,公司自成立以来,一直以争创专业的现代化印刷企业为发展目标,以振兴民族印刷业为已任,秉承"质量为本、诚信为旨、客户为尊"的经营理念,多次承接了大规模中、外企业的印刷业务,(如光明乳业,都乐食品等食品企业,医疗用品企业)取得了良好的社会、经济效益,具有自己独有的竞争力及市场潜力。

公司在管理上遵循高质量的现代化管理理念,本着"高效、团结、诚信、务实"的精神。并注重企业高素质人才培养、现拥有一支"专业化、知识化"人才队伍,提供最及时、最优质的服务。我公司以高效的生产能力、过硬的产品质量、优质的售后服务,置身于印刷行业。努力适应市场环境变化,并持续改善产品、服务和管理质量,把真辉办成一流的印刷企业,旨在对客户提供优质服务,同时为中国印刷业作出贡献。

ShenZhen ZhongCcoWay Bio-preservation Technology Co., Ltd. 深圳市中科汇泰生物保鲜科技有限公司

Booth No. C04 China / 中国



As an innovator in fresh-produce preservation technology, we have pioneered two breakthrough material technologies through independent R&D based on the respiratory metabolism characteristics of fruits and vegetables: microporous structural packaging materials and biodegradable modified atmosphere packaging (MAP) materials. This product series integrates both spontaneous atmosphere regulation for produce and industrial-grade heat-sealing capabilities, having been successfully implemented in the supply chain systems of leading beverage brands such as "Ning Ji". Leveraging the natural antimicrobial and antioxidant properties of plant-derived materials, our bacteriostatic preservation packaging system demonstrates marked advantages over conventional solutions.

作为生鲜保鲜技术领域的创新者,我们基于果蔬呼吸代谢特性,通过自主研发成功突破两大核心材料技术:微孔结构包装材料与可降解气调包装材料。该系列产品兼具果蔬自发气调功能与工业化热封性能,已成功应用于柠季等头部茶饮品牌供应链体系。依托植物源材料的天然抗菌抗氧化特性,我们开发的抑菌保鲜包装系统较传统方案具有显著优势。针对荔枝、柑橘、香水柠檬等高价值水果,可实现色泽稳定性提升40%以上,食用价值保持周期延长2-3倍,形成病理抑制(微生物防控)与生理调控(呼吸代谢管理)的双重保鲜机制。

Songzhou Bangjie Fruit Store, Baiyun District, Guangzhou City 广州市白云区松洲邦杰水果行

Booth No. D18 China / 中国

Songzhou Bangjie Fruit Shop was established in 2008 in Baiyun District, Guangzhou City, Guangdong Province. It is located at No. 30 Jiangmuhui Ba Road, Jiangnan Fruit and Vegetable Wholesale Market, No. 926 Zengcha Road, Baiyun District, Guangzhou City. It is an enterprise mainly engaged in wholesale business.

广州市白云区松洲邦杰水果行成立于2008年,位于广东省广州市白云区增槎路926号江南果菜批发市场江秾汇八马路30档,是一家以从事批发业为主的企业。

Songzhou Fuxin Edible Fungi Business Department, Baiyun District, Guangzhou City 广州市白云区松洲福欣食用菌经营部

Booth No. D04 China/中国

The Songzhou Fuxin Edible Fungi Business Department was established in 2007 in Baiyun District, Guangzhou. It is located at A6, Fine Vegetable Area, Guangzhou Jiangnan Fruit and Vegetable Wholesale Market, No. 926 Zengcha Road, Songzhou, Baiyun District, Guangzhou. Its main business scope includes wholesale and retail of vegetables.

广州市白云区松洲福欣食用菌经营部成立于2007年,位于广州市白云区松洲增槎路926号广州江南果菜批发市场精品菜区A6档,主要经营范围是蔬菜批发和零售等。

the China (Guangdong) Pilot Free Trade Zone Nansha Area of Guangzhou 中国(广东)自由贸易试验区广州南沙新区片区

Booth No. A03 China/中国

Nansha New Area is the China (Guangdong) Pilot Free Trade Zone Nansha Area of Guangzhou. It is the country's sixth state-level zone, and boasts excellent geographical advantages and an abundance of natural resources. Its seven functional areas are committed to promoting the economic and technological development of the Nansha district and Guangzhou and to building a world-class integrated service hub based on all-round Guangdong-Hong Kong cooperation via focusing on the development of shipping logistics, international finance, international trade, science and technology innovation, marine economy and high-end manufacturing industries.

广州南沙地处粤港澳大湾区地理几何中心,是广东省唯一国家新区、广东自贸试验区面积最大片区、粤港澳全面合作示范区,2022年6月国务院印发的《广州南沙深化面向世界的粤港澳全面合作总体方案》赋予南沙打造立足湾区、协同港澳、面向世界的重大战略性平台的重要使命,成为大湾区战略平台最多、开放程度最高的地区之一,同时叠加国家进口贸易促进创新示范区、综合保税区、放宽市场准入与加强监管体制改革等国家级重大平台政策红利。

Wenchang Jiayao Agricultural Apecialized Cooperative 文昌佳曜农业专业合作社

Booth No. D09 China / 中国



Wenchang Jiayao agricultural professional cooperative was established on April 29, 2022, deepen the cultivation and harvest of boutique lotus mist, strengthen the brand's reputation with outstanding quality. Based on customer needs, we truly achieve: product scale, professional production, and quality standardization. Upholding the principle of quality first, honest operation, and customer satisfaction, we have reached long-term, benign and stable cooperation with a number of very high-quality fresh fruit enterprises, and its brand effect has won a good reputation in the industry. When it comes to making lotus mist, we are professional and specialized. To this end, we invite more partners to join hands for win-win cooperation!

文昌佳曜农业专业合作社 成立于2022年4月29日,深耕精品莲雾种植与采收,以卓越品质筑牢品牌口碑,依托一二线城市果品批发市场,将优质莲雾输送至全国各地;同时,作为盒马、山姆等高端商超的供应商,持续为其提供高品质产品;此外,积极引入新媒体力量布局一件代发业务,目前已架构成熟稳定的运营模式,进一步拓宽了市场覆盖范围。根据客户需求,真正做到:产品规模化,专业生产化,品质标准化。秉承品质等一、诚信经营、让客户满意的服务宗旨,与多家非常优质的鲜果企业达成了长期、良性而稳定的合作关系,其品牌效应在业界均获得良好的口碑。做莲雾,我们是专业且专一的。通过优质高效的经营管理理念,上、下游的稳定合作,以及全体员工的不懈努力,本合作社正稳步、健康地发展壮大。为此,我们诚邀更多的伙伴们来一起携手,合作共赢!

Zhuhai Harimau Food & Industries Co., Ltd. 哈利猫食品有限公司

Booth No. C13 China/中国



Zhuhai Harimau Food Co., Ltd. was founded in 2021. The company focuses on origins in Malaysia and Thailand, and is committed to bringing the finest Southeast Asian durians to Chinese consumers. Main products: Malaysian frozen durians and fresh durians (including Musang King, Black Thorn and other famous durian varieties), as well as Thai land-transported durians and high-quality air-transported durians.

哈利猫食品有限公司成立2021年,公司专注于马来西亚和泰国产地,励志于将最好的东南亚榴莲送到中国消费者手中。主营:马来西亚液氮以及鲜果榴莲(猫山王、黑刺及各名种榴莲),泰国陆运以及高品质空运榴莲

As of July 25, 2025 以上信息更新截至2025年7月25日